
Protokół Nr LIV/22 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 stycznia 2022 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.11 

Zamknięcie obrad – godz. 17.48 

Ad. 1 

Obrady LIV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 
marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi 
sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez wideokonferencję w 
aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 15 
radnych. 

Ponadto w sesji zdalnie uczestniczyli także wszyscy sołtysi reprezentujący poszczególne 
miejscowości gminy.  

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 31 stycznia 2022 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 29 grudnia 2021 r.  

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 13 stycznia 2022 r.  

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) regulaminu użytkowania Skateparku usytuowanego przy ul. Cmentarnej w Radkowie 

         – DRUK NR 1 

b) rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku   – DRUK NR 2 



c) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Radkowie z siedzibą w 

Ścinawce Średniej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej         – DRUK NR 3  

d) opłaty targowej        – DRUK NR 4 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty miejscowej   – DRUK NR 5 

f) dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2022 r.  

          – DRUK NR 6 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż gminnej nieruchomości w trybie bezprzetargowym oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości  – DRUK NR 7 

h) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych  

          – DRUK NR 8 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości oraz zasad otrzymywania diet 

przysługujących radnym oraz zwrotu radnym kosztów podróży służbowych   

          – DRUK NR 9 

j) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Radków    

          – DRUK NR 10 

k) zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok    – DRUK NR 11 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).  

Burmistrz – złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały DRUK NR 3 w związku 

z wydawaniem przez Wojewodę Dolnośląskiego rozstrzygnięć nadzorczych dotyczących uchwał 

podejmowanych przez rady miejskie w przedmiotowej sprawie oraz wniósł o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały DRUK NR 4 w związku z niejednoznacznym stanowiskiem Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w przedmiocie ustalenia wynagrodzenia za 

inkaso. Burmistrz chcąc uniknąć procedowania w tej sprawie zaproponował zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały do czasu wyjaśnienia i podjęcia klarownego stanowiska przez RIO. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawie. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę 



porządku obrad zgłoszonym przez Burmistrza.  

Przystąpiono do głosowania:  

Głosowało 15 radnych: za - 15 przeciw - 0 wstrzymało się – 0.  

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obraz został zmieniony. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 

grudnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 29 grudnia 2021 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Radkowie z dnia 13 stycznia 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w 

Radkowie oraz zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w 

Radkowie.  

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 13 stycznia 2022 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 grudnia 2021 roku do 31 stycznia 

2022 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy we wspomnianych w sprawozdaniu drogach, które są we 

władaniu PNGS, a które Gmina chce przejąć, jest także droga za zalewem, która łączy odcinek 

przy lesie.  

Burmistrz – odpowiedział, że jest to przede wszystkim ta droga, z przejściem na ul. Piękną, a 



następnie połączenie jej traktem pieszym z ul. Łąkową, aby można było planować ciekawsze 

rozwiązania komunikacyjne, co ulżyłoby części wyjazdowej w zamieszkałej części zalewu, która 

została już bardzo ciasno zabudowana na prywatnych posesjach, co komplikuje przejazdowość 

przez cały teren zalewu i przejęcie w tym obszarze traktem kamiennym dojazdu do drogi 387 na 

Karłów pozwoliłoby na przekierowanie ruchu w tamtą stronę, stworzenie pętli wokół zalewu, 

uwolnienie od dużej ilości samochodów i rozwiązanie problemu przejazdu nad zalewem także 

dla turystów, pieszych i rowerzystów. 

Ad. 8 

W związku z problemami technicznymi obrady opuścił radny Bogusz Drożdż. 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 
Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie regulaminu użytkowania Skateparku usytuowanego przy ul. 
Cmentarnej w Radkowie 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM – poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 3 – zdjęty z porządku obrad. 

 

DRUK NR 4 – zdjęty z porządku obrad. 

 

DRUK NR 5 zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty miejscowej 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 6 w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2022 r. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 7 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż gminnej nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 
 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych 

Burmistrz  - złożył autopoprawkę polegającą na wprowadzenia zapisu mówiącego, że uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2022 r. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za –    przeciw -    wstrzymało się - . 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował radzie za podjęcie uchwały, pogratulował strażakom oraz stwierdził, że 

liczy na dalszą dobrą współpracę. 

Przewodniczący RM – przyłączył się do gratulacji. 

 

DRUK NR 9 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości oraz zasad 

otrzymywania diet przysługujących radnym oraz zwrotu radnym kosztów podróży 

służbowych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 9   przeciw - 3   wstrzymało się - 2. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Radków 

Przewodniczący RM – złożył autopoprawkę dotyczącą wysokości poszczególnych składników 

wynagrodzenia. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawki. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – odczytał uzasadnienie uchwały. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przewodniczący RM – ponownie zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 10. 

Nikt nie miał pytań. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował za przyjęcie uchwały i stwierdził, że jest to znaczny wzrost 

wynagrodzenia, jednak uważa, że podjęcie rozporządzenia Rady Ministrów w takim wydaniu jest 

zbyt daleką ingerencją w kompetencje Rady, ponieważ obligatoryjne wysokości wynagrodzenia 

w gminie takiej jak Gmina Radków ocenia na znacznie przekraczające realną ocenę. 

 

DRUK NR 11 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 



przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący RM – poprosił przewodniczących stałych komisji RM o przedstawienie planów 

pracy komisji na rok 2022. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok 

wiceprzewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Janusz Gorczycki - przedstawił plan pracy komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań.  



Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącą 

komisji skarg, wniosków i petycji. 

Czesława Jarzyńska - przedstawiła plan pracy komisji skarg, wniosków i petycji. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań.  

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącego 

komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego. 

Piotr Trybus - przedstawił plan pracy komisji budżetu, planowania i mienia 

komunalnego. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącą 

komisji oświaty. 

Barbara Sobczyńska - przedstawiła plan pracy komisji oświaty. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącego 

komisji kultury, sportu i turystyki. 

Janusz Gorczycki - przedstawił plan pracy komisji kultury, sportu i turystyki. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącego 

komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego. 

Krzysztof Przybycień - przedstawił plan pracy komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku 

publicznego. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 



Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie planu pracy na 2022 rok przewodniczącego 

komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Ryszard Markowicz - przedstawił plan pracy komisji spraw gospodarczych i rolnictwa. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie planu pracy komisji. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – życzył komisjom powodzenia w realizacji planów rocznych. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – w nawiązaniu do rozmowy na wspólnym posiedzeniu komisji na temat 
zarządzenia w sprawie inicjatyw sołeckich i w imieniu sołtysów poprosił Burmistrza o spotkanie 
dotyczące wynagrodzenia pracowników utrzymujących ład i porządek oraz zakupu paliwa i 
materiałów eksploatacyjnych do utrzymywania porządku w sołectwach. Radny zaznaczył także, 
że sołtysi mają opracowane wstępne propozycje, które chcieliby omówić z Burmistrzem oraz 
poprosił o wskazanie terminu i miejsca spotkania. 

Burmistrz – przyjął propozycję i zapewnił, że spotkanie odbędzie się w drugim tygodniu lutego. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

J. Gorczycki – w nawiązaniu do sprawozdania międzysesyjnego zapytał, czy zniszczone przez 
warunki atmosferyczne tabliczki z numerami porządkowymi domów we wsi Tłumaczów będą 
zakupione przez gminę, czy mieszkańcy muszą zakupić je samodzielnie. 

Burmistrz – odpowiedział, że zgodnie z zarządzeniem sprzed lat mieszkańcom wręcz 
zabroniono samodzielnego wykonywania oznaczeń, aby zachować jednolity rodzaj 
oznakowania, chociaż niektóre miejscowości wprowadziły własne oznaczenia. Burmistrz 
zaproponował, aby ustalony format tabliczek został zachowany i stwierdził, że wymiana 
zniszczonych numerów jest obowiązkiem gminy. Zaproponował także, z pomocą Urzędu, 
wykonanie bardziej kompleksowego oznaczenia całej wioski za przykładem sołtysek Ratna 
Dolnego i Górnego, co byłoby ułatwieniem dla turystów oraz dobrym wyznacznikiem 
miejscowości Tłumaczów, która już teraz jest wsią dobrze urządzoną w zakresie dróg, jest 
przewidziana wymiana oświetlenia ulicznego, jest zwodociągowana oraz niemal w pełni 
skanalizowana, w planie jest również rozbudowa centrum sportowego, została rozbudowana 
remiza i jeżeli pozwolą możliwości finansowe, jak najszybciej zostanie przeprowadzony remont 
generalny obiektu, w którym jest świetlica wiejska i wspólnota mieszkaniowa. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

J. Gorczycki – upewnił się, czy został dobrze zrozumiany. 

Burmistrz – potwierdził, że zrozumiał, iż chodzi o oznaczenia numeracji domów i utrzymanie ich 
w dobrym stanie należy do zakresu obowiązków Gminy. 

Przewodniczący RM – potwierdził, że część tabliczek na budynkach w Ratnie Dolnym i Górnym 
od strony południowej i zachodniej są już nieczytelne. 



Burmistrz – zachęcił również Panią sołtys Ścinawki Górnej do wymiany oznaczeń numerów 
domów oraz tablic z nazwą miejscowości w swoim sołectwie, co będzie realizowane z funduszy 
spoza tych przyznanych sołectwom na inicjatywy sołeckie i realizację zadań sołeckich. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

C. Jarzyńska – zapytała, czy jest możliwość zamówienia prywatnie tabliczek z nazwą ulicy i 
numerem domu w firmie wykonującej oznaczenia dla gminy. 

Burmistrz – odpowiedział, że została przyjęta zasada, że przedsiębiorstwa, które chcą wskazać 
lokalizację swojej firmy muszą pełnić podstawowy warunek zachowania formatu, powierzchni i 
kolorystyki, przekazują gminie tylko nazwę firmy i gmina zamawia tablice kierunkowe, a 
zamówienie finansuje przedsiębiorca. Natomiast dla domów prywatnych może być przyjęta ta 
sama metoda dla chętnych do oznakowania swoich posesji lub obiektów wspólnotowych, a 
koszty wykonania oznaczeń są niewielkie. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

 

Ad. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LIV sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                  Aleksander Mielniczuk 


